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Datum för anslags 
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Förvaringsplats för 
protokollet 

 

................................................. Underskrift 
 

  
 
Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

Plats och tid Bolmen kl. 16:00-17:00 
  
Beslutande ledamöter Malin Thydén-Kärrman (S) (ordförande), Karl-Gustav Lindbäck (KV), Ewa 

Gunnarsson (SD)  ersätter Maria Johansson Arnström (S), Stina Isaksson (SD)  
ersätter Bengt-Åke Torhall (L) (ordförande), Ann-Christin Wendpaap (S) 
(representant Hyltebostäder), Rolf Kenneryd  (Hylte anhörigförening), Våge 
Ericsson (vice ordförande) (FUB, Föreningen för barn, ungdomar och vuxna med 
utvecklingsstörning), Karl-Erik Hjalmarsson (FMLS, Dyslexiförbundet), Agneta 
Lundquist (Reumatikerföreningen), Jonny Persson (DHR, Halmstad Hylte) 

  
Ej tjänstgörande ersättare Björn Ramstedt  (Hylte anhörigförening) 

Stig Gummesson (HRF) 
  
Övriga närvarande Philip Norrman (sekreterare) 

Katarina Paulsson (samhällsbyggnadschef ) 
Jenny Hagesjö (kanslichef) 

  
Utses att justera Karl-Gustav Lindbäck (KV) 
  
Justeringens plats och tid  
  
Protokollet omfattar §§13-18 
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ÄRENDELISTA 
§13 Godkännande av ärendelista och val av justerare 

§14 Protokoll från kommunala tillgänglighetsrådets referensgrupp 

§15 Protokoll från föregående möte (KTR) 

§16 Yttrande till ny gatubelysningspolicy 

§17 Information till kommunala tillgänglighetsrådet 

§18 Övriga frågor och meddelanden 
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§13 

Godkännande av ärendelista och val av justerare  
(2021 SBN0010) 

Beslut 
Kommunala tillgänglighetsrådet godkänner ärendelistan och utser Malin Thydén Kärrman 
(S) till ordförande, samt utser Karl-Gustav Lindbäck (KV) till justerare.  
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§14 

Protokoll från kommunala tillgänglighetsrådets referensgrupp  
(2021 SBN0011) 

Beslut 
Kommunala tillgänglighetsrådet har tagit del av protokollet från referensgruppens föregående 
möte och lägger det till handlingarna.  

Handlingar i ärendet 
 Protokoll från kommunala tillgänglighetsrådets referensgrupp 20211018 
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§15 

Protokoll från föregående möte (KTR)  
(2021 SBN0012) 

Beslut 
Kommunala tillgänglighetsrådet har tagit del av protokollet från föregående sammanträde och 
lägger det till handlingarna.  

Handlingar i ärendet 
 Protokoll KTR 2021-09-20 
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§16 

Yttrande till ny gatubelysningspolicy  
(2020 SBN0244) 

Beslut 
Kommunala tillgänglighetsrådet har inget att erinra gällande ny gatubelysningspolicy i Hylte 
kommun.  

Beskrivning av ärendet 
Samhällsbyggnadskontoret har arbetat fram ett förslag till ”Gatubelysningspolicy för 
Hylte kommun” då det saknas ett styrdokument för hantering av kommunens 
gatubelysningsnät. Samhällsbyggnadskontorets gata- och parkenhet har ansvar för 
drift/underhåll och investeringar på gatubelysningsnätet. Belysningsnätet har inventerats för 
att få en tydlig bild av vilka åtgärder och behov som behöver åtgärdas samt kostnaderna för 
detta. Det behövs dock en förankrad belysningspolicy för att kunna arbeta aktivt och effektivt 
med frågorna. Samhällsbyggnadsnämnden vill ha synpunkter på förslaget till policy innan 
vidare politisk behandling och skickar därför ut denna på remiss till de kommunala 
nämnderna, råden, bostadsstiftelsen samt andra berörda myndigheter. 

Handlingar i ärendet 
 Tjänsteskrivelse - Gatubelysningspolicy 
 §81 SBN Gatubelysningspolicy 
 Gatubelysningspolicy 

Förslag till beslut 
Kommunala tillgänglighetsrådet lämnar följande synpunkter xx 
 

Beslutet skickas till  
Samhällsbyggnadskontoret 
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§17 

Information till kommunala tillgänglighetsrådet  
(2021 SBN0013) 

Beslut 
Kommunala tillgänglighetsrådet har tagit del av informationen.  

Beskrivning av ärendet 
 
 
Information 
  
 
Framtida analys av behovet av boendeformer inom omsorgsnämndens 
verksamhetsområde - återkoppling från kanslichef Jenny Hagesjö  
 
Andelen som är äldre och i behov av omsorg ökar i Hylte kommun såsom i övriga riket. Och 
idag finns möjlighet till flera olika boendeformer för äldre. För att kunna möta framtidens 
behov av efterfrågan av boenden och en äldreomsorg av god kvalitet behöver Hylte kommun 
genomföra en förstudie som ett första steg i en utredning om framtida behov av boendeformer 
för äldre. 
  
Förstudie har påbörjats som ska undersöka avgränsningar, tidplan och kostnad för en 
utredning av framtida behov av boendeformer för äldre. Samarbete ska ske mellan 
kommunledningskontoret och omsorgskontoret. Den ska vara klar i början av nästa år. 
  
Pluspolarekort 
Enligt Omsorgskontoret finns det inga planer på att införa pluspolarekort i Hylte.  
Jonny Persson (DHR) uppmanar partierna att titta närmare på detta förslag i Hylte.  
  
Lagen runt - vad har hänt sen sist? 

 Rolf Kenneryd (ON): Gruppboende för LSS är försenat. Inte nöjd med situationen. 
Hoppas på bättre dialoger.  

 Stina IsaKsson (SD): Brygga i Torup är ej tillgänglighetsanpassad. Logoped och 
skolpsykolog fungerar ej.  

 Malin Thydén Kärrman (S): Bra respons om badplatsen i Torup. Inte fått kännedom 
om dålig tillgänglighet. Kort sammanfattning av remissen om förändring av råd. Samt 
att detaljplanen för Parkstaden ska på samråd.  

 KFN: Hylte deltar ej i Region Hallands aktivitetsgrupper. 
 Jonny Persson (DHR): Just nu undersöker man vilka frågor som funktionshinder-

rörelsen ska driva inför valen 2022.  
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 Ann-Christin Wendpaap (Hyltebostäder/S): På Socialdemokraternas kongress togs det 
fram bättre politik i LSS-frågor. Korttidsboende ska vara klart till våren 2022.  
  

  

Handlingar i ärendet 
 Information till kommunala tillgänglighetsrådet 
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§18 

Övriga frågor och meddelanden  
(2021 SBN0014) 

Beskrivning av ärendet 
Kommunala tillgänglighetsrådet har inget övrigt att tillägga vid dagens sammanträde.  
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